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Številka: 032-0004/2017 
Datum:   31. 5. 2017 

ZAPISNIK 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Ravne na Koroškem, ki je bila dne  

31. 5. 2017 ob 15. uri v sejni sobi Občine Ravne na Koroškem 

 

Sejo je v skladu z določili 33. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 

72/93…60/2007), 21. in 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ravne na 

Koroškem (Uradno glasilo slovenskih občin št. 16/2016, 4/2017) in 19. člena Statuta 

Občine Ravne na Koroškem (Uradno glasilo slovenskih občin št. 16/2016) sklical župan 

Občine Ravne na Koroškem dr. Tomaž Rožen.  
 

Po pooblastilu župana je sejo vodil podžupan Aljaž Verhovnik. 
 

Predlog dnevnega reda: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti     

2. Potrditev dnevnega reda 21. redne seje Občinskega sveta Občine Ravne na Koroškem 

3. Obravnava in potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Ravne na 

Koroškem       

4. Poročilo o izvrševanju sklepov 20. redne seje Občinskega sveta Občine Ravne na 

Koroškem in o delu med rednima sejama 

5. Odgovori na vprašanja in pobude z 20. redne seje Občinskega sveta Občine Ravne na 

Koroškem 

6. Predlog Celostne prometne strategije Občine Ravne na Koroškem 

7. Predlog novelacije  DIIP - Podpora stanovanjsko izključenim – bivalne enote 

8. Seznanitev s poročili delovnih teles občinskega sveta za obdobje prve polovice 

mandata 2014-2018 

8.1 Poročilo o delu Odbora za gospodarstvo 

8.2 Poročilo o delu Odbora za okolje in prostor 

8.3 Poročilo o delu Odbora za komunalno in stanovanjsko gospodarstvo 

8.4 Poročilo o delu Odbora za zdravstvo in socialno skrbstvo 

8.5 Poročilo o delu Odbora za šolstvo in otroško varstvo 

8.6 Poročilo o delu Odbora za kulturo in šport 

8.7 Poročilo o delu Odbora za proračun in finance 

8.8 Poročilo o delu Komisije za statut in normativno pravne akte 

8.9 Poročilo o delu Komisije za mandatna vprašanja, volitve, imenovanja in priznanja 

9. Obravnava poročil nadzora Nadzornega odbora Občine Ravne na Koroškem 

9.1 Nadzorni pregled investicije Ravne – mesto forme vive 

9.2 Nadzorni pregled poslovanja javnega zavoda Koroška lekarna za leto 2014 

10. Obravnava poročila o poslovanju javnih zavodov v letu 2016 

11. Predlog za prodajo infrastrukture »Industrijski vodovod hladilne vode za potrebe 

Železarne Ravne« 

12. Predlog za prodajo proizvodnih prostorov mrežnega podjetniškega inkubatorja 1  

v Dobji vasi 

13. Predlog za podajo soglasja k vrsti, številu oddelkov in številu otrok v oddelku ter k 

predlogu sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Ravne na Koroškem za šolsko leto 

2017/2018 

14. Predlog za podajo soglasja k predlogu Statuta JKP Ravne na Koroškem, d.o.o. 

15. Imenovanje predstavnika Občine Ravne na Koroškem v Svet Koroškega 

pokrajinskega muzeja 

16. Mnenje Občine Ravne na Koroškem k imenovanju ravnateljice Osnovne šole 

Juričevega Drejčka 

17. Mnenje Občine Ravne na Koroškem k imenovanju ravnatelja oz. ravnateljice 

Glasbene šole Ravne na Koroškem 

18. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

http://www.ravne.si/
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K 1. TOČKI: 

UGOTOVITEV ŠTEVILA NAVZOČIH ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

1. Apohal Metka  

2. Breznik Erika 

3. Gašper Barbara 

4. Mag. Zlatko Halilovič 

5. Kacil Jože,  

6. mag. Kamnik Marjana 

7. Kostanjevec Slavko 

8. Krajnc Vera  

9. Krevzelj Darja  (seje se je udeležila ob 15.03) 

10.  Magdič Marijan 

11.  Mlinarič Domen 

12.  Oder Igor 

13.  mag. Oder Irena 

14.  Prednik Jani 

15.  Prednik Jože 

16.  Rupreht Marjan 

17.  Stočko Peter 

18.  Škafar Milan  

19.  Verhovnik Aljaž 

20.  Vezonik Uršula 

21.  Vodnjov Suzana 

 

Od 22 članov občinskega sveta je bilo ob začetku seje prisotnih 20 svetnikov. Občinski 

svet je bil sklepčen in je lahko pravno veljavno odločal.  

 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  
 

- Anita Potočnik Slivnik, direktorica OU 

- Bojan Medved, vodja Urada za razvoj in investicije 

- Dagmar Gorinšek, vodja Urada za proračun in finance 

- mag. Marija Vrhovnik Čas, višja svetovalka 

- Darja Čepin, višja svetovalka 

- Vojko Močnik, podsekretar 

 

Ostali prisotni: 
 

- Andrej Erjavec, predsednik nadzornega odbora, pri 9. točki 

- Irena PUŠNIK, Koroške lekarne, pri 9. in 10. točki 

- Aljaž BANKO, OŠ Koroški jeklarji, pri 10. točki 

- Aleš LOGAR, ZKŠTM, pri 10. točki 

- Stanislav OSOJNIK, OŠ Prežihovega Voranca, pri 10. točki 

- Vesna LUJINOVIĆ, OŠ Juričevega Drejčka, pri 10. točki 

- Marija PEČOVNIK MEH, Vrtec Ravne na Koroškem, pri 10. in 13. točki 

- Aleksander KOTNIK, Glasbena šola Ravne, pri 10. točki 

- Franc JUTERŠEK, Koroški gasilski zavod, pri 10. točki 

- Franc JURIČAN, Ljudska univerza Ravne, pri 10. točki 

- Stanislav PUŠNIK, Zdravstveni dom Ravne, pri 10. točki 

- Marijana KAŠNIK, ZRCK, pri 10. točki 

- Tadej Pungartmik, Koroški pokrajinski muzej, pri 10. točki 

- Andreja HRIBERNIK, Koroška galerija likovnih umetnosti, pri 10. točki 

- novinarji 

- snemalci KTV 

http://www.ravne.si/
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K 2. TOČKI: 

POTRDITEV DNEVNEGA REDA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM 

 

Podžupan je pozval člane občinskega sveta, da podajo morebitne pripombe k predlogu 

dnevnega reda. 
 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 

 

Z 20 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  

 

SKLEP 350:  Občinski svet potrjuje predlagani dnevni red 20. redne seje 

Občinskega sveta Občine Ravne na Koroškem.  
 

 

 

 

 

 

K 3. TOČKI: 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKOV 20. REDNE SEJE  

OBČINSKEGA SVETA OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM       
 

Podžupan je pozval svetnike k razpravi.  
 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 

 

Z 21 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 351:  Občinski svet potrjuje zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta 

Občine Ravne na Koroškem.  

 

 

 

 

 

 

K 4. TOČKI: 
POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM IN O DELU MED REDNIMA SEJAMA 

 

Podžupan je pozval svetnike k razpravi.  
 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 
 

Z 21 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 352:  Občinski svet Občine Ravne na Koroškem se je seznanil s poročilom 

o izvrševanju sklepov 20. redne seje občinskega sveta ter s 

poročilom o delu med rednima sejama. 
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K 5. TOČKI: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE Z 20. REDNE SEJE  

OBČINSKEGA SVETA OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM 
 

Podžupan je pozval svetnike k razpravi.  

 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 

 

Z 21 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  

 

SKLEP 353:  Občinski svet Občine Ravne na Koroškem se je seznanil z odgovori 

na vprašanja in pobude z 20. redne seje občinskega sveta. 

     

 

 

 

 

K 6. TOČKI 

PREDLOG CELOSTNE PROMETNE STRATEGIJE OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM 

 

Gradivo je predstavil Bojan Medved, vodja Urada za razvoj in investicije. Dodatno 

razlago je podal zunanji sodelavec, mag. Matej Dobovšek, Lineal d.o.o. iz Maribora. 

 

Predsedujoči je pozval člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Razpravljali so:  

Slavko Kostanjevec, mag. Zlatko Halilovič, Igor Oder, Milan Škafar, Marjan Rupreht in 

mag. Irena Oder. 

 

 

Z 21 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 354:   
 

1. Občinski svet Občine Ravne na Koroškem sprejme Celostno prometno 

strategijo Občine Ravne na Koroškem, vključno z dopolnitvami, ki so bile 

svetnikom  predstavljene na seji.  

2. Občinski svet Občine Ravne na Koroškem pooblašča župana za potrditev 

morebitnih kasnejših popravkov v tekstu dokumenta. 
 
 
 
 
 

K 7. TOČKI: 

PREDLOG NOVELACIJE  DIIP - PODPORA STANOVANJSKO IZKLJUČENIM – 

BIVALNE ENOTE 

 

Gradivo je predstavil Bojan Medved, vodja Urada za razvoj in investicije. 
 

Po podaji poročil pristojnih odborov je podžupan pozval svetnike k razpravi. 

 

Razpravljali so:  

mag. Zlatko Halilovič, mag. Marjana Kamnik, Marijan Magdič Marjan Rupreht in Igor 

Oder. 

http://www.ravne.si/
mailto:obcina@ravne.si


 

 

 
 

OBČINA RAVNE NA KOROŠKEM 
URAD ŽUPANA 

 

____________________________________________________________________________________________ 
 

Gačnikova pot 5, 2390 Ravne na Koroškem; www.ravne.si: obcina@ravne.si; tel. 02 821 6000, faks 02 821 6001 
 

 

 Z 19 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 355:   

    

1. Občinski svet Občine Ravne na Koroškem sprejme Dokument 

identifikacije investicijskega projekta in Načrt razvojnega programa za 

»Vzpostavitev bivalnih enot in medinstitucionalno sodelovanje za 

podporo stanovanjsko izključenim prebivalcem«. 
 

2. Občinski svet Občine Ravne na Koroškem pooblašča župana za potrditev 

morebitnih kasnejših popravkov v tekstu dokumenta, ki bi jih narekovale 

zahteve za prijavo na razpis.  
 
 

Na predlog predsedujočega je bil z 19 glasovi ZA in brez glasu proti sprejet 

 

SKLEP 356:  Občinski svet Občine Ravne na Koroškem soglaša s predlogom, da 

se vrstni red točk dnevnega reda 21. redne seje spremeni tako, da 

se sedanja 8. točka obravnava kot 10. točka dnevnega reda. Ostale 

točke se temu primerno preštevilčijo. 

 

 

 

 

K 8. TOČKI: 

OBRAVNAVA POROČIL NADZORA NADZORNEGA ODBORA 

OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM 

 

 

Predsedujoči je pojasnil, da je točka na dnevni red seje uvrščena na osnovi 73. člena 

poslovnika občinskega sveta in je pozval svetnike k razpravi. 
 

 

8.1 Nadzorni pregled investicije Ravne – mesto forme vive 

 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 

 

S 17 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  

 

SKLEP 357: Občinski svet Občine Ravne na Koroškem se je seznanil s končnim 

poročilom Nadzornega odbora o nadzornem pregledu investicije 

Ravne – mesto forme vive.  

 

 

 

8.2 Nadzorni pregled poslovanja javnega zavoda Koroška lekarna za leto 2014 

 

Po razpravi mg. Zlatka Haliloviča je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 

 

Z 21 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  

 

SKLEP 358:  Občinski svet Občine Ravne na Koroškem se je seznanil s končnim 

poročilom Nadzornega odbora o nadzornem pregledu poslovanja 

javnega zavoda Koroška lekarna za leto 2014.  
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K 9. TOČKI: 

OBRAVNAVA POROČILA O POSLOVANJU JAVNIH ZAVODOV  

NA RAVNI OBČINE V LETU 2016 

 

Tej točki dnevnega reda so prisostvovali tudi direktorji oz. ravnatelji javnih zavodov, katerih 

(so)ustanoviteljica je Občina Ravne na Koroškem. 

 

Uvodno razlago gradiva je podal Damjan Hovnik, analitik v Uradu za proračun in finance. 

 

Po poročilu predsednico odbora za proračun in finance je podžupan pozval  

člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Razpravljali so:  

mag. Zlatko Halilovič, Marijan Magdič, mag Irena Oder in Igor Oder. 

 

Na vprašanja iz razprave so dogovarjali: 

Irena Pušnik, direktorica Koroške lekarne, Stanislav Pušnik, direktor Zdravstvenega 

doma Ravne, Aljaž Banko, ravnatelj OŠ Koroški jeklarji, Andreja Hribernik, direktorica 

Koroške galerija likovnih umetnosti in Marijana Kašnik, direktorica ZRCK. 

 

Z 20 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 359:  Občinski svet Občine Ravne na Koroškem se je seznanil s Poročilom 

o poslovanju javnih zavodov na ravni Občine Ravne na Koroškem v 

obdobju  od 1. 1. 2016 do 31. 12. 2016 in ga sprejema. 

 

 

 

 

 

 

 

K 10. TOČKI: 

SEZNANITEV S POROČILI DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA ZA OBDOBJE 

PRVE POLOVICE MANDATA 2014-2018 

 

Predsedujoči je pojasnil, da so bila poročila delovnih teles telesa občinskega sveta ob 

polovici mandata posredovana občinskemu svetu v skladu z 72. členom Poslovnika 

občinskega sveta in je pozval člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 

 

Z 18 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  

 

SKLEP 360: Občinski svet Občine Ravne na Koroškem se je seznanil s poročili 

delovnih teles občinskega sveta za obdobje prve polovice mandata 

2014-2018. 
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K 11. TOČKI: 

PREDLOG ZA PRODAJO INFRASTRUKTURE »INDUSTRIJSKI VODOVOD 

HLADILNE VODE ZA POTREBE ŽELEZARNE RAVNE« 

 

Gradivo je predstavil Bojan Medved, vodja Urada za razvoj in investicije. 

 

Po podaji poročil pristojnih odborov je podžupan pozval svetnike k razpravi. 

 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 

 

 Z 21 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 361:   

 

1. Prodaja infrastrukture »Industrijski vodovod hladilne vode za potrebe 

Železarne Ravne« se doda v Načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem 

Občine Ravne na Koroškem. 

2. Občinski svet Občine Ravne na Koroškem daje soglasje k prodaji 

infrastrukture »Industrijski vodovod hladilne vode za potrebe Železarne 

Ravne«. 

 

 

 

 

K 12. TOČKI: 

PREDLOG ZA PRODAJO PROIZVODNIH PROSTOROV MREŽNEGA PODJETNIŠKEGA 

INKUBATORJA  1, DOBJA VAS 185, RAVNE NA KOROŠKEM 

 

Gradivo je predstavil Bojan Medved, vodja Urada za razvoj in investicije. 

 

Po podaji poročil pristojnih odborov je podžupan pozval svetnike k razpravi. 

 

Razpravljali so:  

Igor Oder, Slavko Kostanjevec, Milan Škafar, Vera Krajnc, Marjan Rupreht, mag. Zlatko 

Halilovič, mag. Marjana Kamnik, Marijan Magdič in mag. Irena Oder. 

 

Milan Škafar je pred glasovanjem najavil svoj glas proti in podal zahtevo, da se povzetek 

njegova razprave na podlagi 3. točke 52. člena Poslovnika o delu Občinskega sveta 

Občine Ravne na Koroškem vnese v zapisnik seje. 

 

Gospod Škafar je dejal, da pozabljamo na osnovni namen izgradnje podjetniškega 

inkubatorja, to je omogočiti mladim podjetnikom z novimi idejami pričetek poslovanja. 

Pred odločanjem o prodaji prostorov bi pričakoval celovit pregled dosedanjih rezultatov 

projekta MPIK in pregled interesov novih podjetnikov za najem teh prostorov. Brez teh 

informacij občinski svet ne bi smel odločati o prodaji nepremičnine, zato bo glasoval proti 

takemu predlogu.  

 

 S 17 glasovi ZA in enim glasom PROTI je bil sprejet  
 

SKLEP 362:   

 

1. Prodaja proizvodnih enot 3, 4, in 5, ki se nahajajo v Mrežnem 

podjetniškem inkubatorju  1, Dobja vas 185, Ravne na Koroškem, se doda 

v Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ravne na Koroškem za 

leto 2017, Tabela št. 2: Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem - 

objekti.  

http://www.ravne.si/
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2. Občinski svet Občine Ravne na Koroškem sprejme sklep, da se proizvodne 

enote 3, 4, in 5, ki se nahajajo v Mrežnem podjetniškem inkubatorju  1, 

Dobja vas 185, Ravne na Koroškem, prodajo. 

 

 
 

K 13. TOČKI: 

PREDLOG ZA PODAJO SOGLASJA K VRSTI, ŠTEVILU ODDELKOV IN ŠTEVILU 

OTROK V ODDELKU TER K PREDLOGU SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST V VRTCU 

RAVNE NA KOROŠKEM ZA ŠOLSKO LETO 2017/2018 

 

 

Uvodno razlago gradiva je podala Darja Čepin, višja svetovalka v Uradu za operativne in 

splošne zadeve.  

 

Po podaji poročil pristojnih odborov je podžupan pozval svetnike k razpravi. 

 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepa podan na glasovanje. 

 

Z 20 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 363: 

 

1. Občinski svet daje soglasje k vrsti in številu oddelkov ter številu 

vključenih otrok v posameznem oddelku v Vrtcu Ravne za šolsko leto 

2017/2018. 
 

2. Število otrok prvega in drugega starostnega obdobja lahko presega 

število otrok v oddelku, kot to določa 17. člen Zakona o vrtcih (Uradni list 

RS, 100/05 in naslednji) za največ dva otroka. 
 

3. Občinski svet Občine Ravne na Koroškem sprejema sklep o odpiralnem in 

zapiralnem času vrtca od 5.15 do 16.00  ure. 
 

4. Občinski svet Občine Ravne na Koroškem daje soglasje k sistemizaciji 

delovnih mest v Vrtcu Ravne za šolsko leto 2017/2018. 
 

 

 

 

K 14. TOČKI: 

PREDLOG ZA PODAJO SOGLASJA K PREDLOGU STATUTA 

JKP RAVNE NA KOROŠKEM, d.o.o. 

 

 

Uvodno razlago gradiva je podal mag. Zlatko Halilovič, predsednik Nadzornega sveta JKP 

Ravne, ki je predstavil tudi stališča Komisije za statut in normativno pravne akte. 

 

Predsedujoči je pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Razprava: 

Milan Škafar, mag. Irena Oder, Igor Oder, Marjan Magdič in Jože Kacil. 

Milan Škafar je predlagal, da občinski svet k predlogu statuta javnega podjetja ne da 

soglasja in da pozove strokovne službe k dopolnitvi ustanovnega akta podjetja. 

http://www.ravne.si/
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Z 12 glasovi ZA in tremi glasovi PROTI je bil sprejet  
 

SKLEP 364: Občinski svet Občine Ravne na Koroškem daje soglasje k predlogu 

Statuta JKP Ravne na Koroškem, d.o.o. 

 

 

 

 

 

K 15. TOČKI: 

IMENOVANJE PREDSTAVNIKA OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM V SVET 

KOROŠKEGA POKRAJINSKEGA MUZEJA 

 

 

Predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve, imenovanj in priznanja je predstavila 

mag. Irena Oder, predsednica komisije. 

 

Predsedujoči pozval člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Ker ni bilo razprave, je bil predlog sklepal dan na glasovanje. 

 

Z 19 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 365:  Občinski svet Občine Ravne na Koroškem imenuje kot predstavnico 

Občine Ravne na Koroškem v Svet Koroškega pokrajinskega 

muzeja Mojco ŠIPEK, Dobja vas 12, 2390 Ravne na Koroškem. 
 

 

 

 

 

K 16. TOČKI: 

MNENJE OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM K IMENOVANJU RAVNATELJICE 

OSNOVNE ŠOLE JURIČEVEGA DREJČKA 

 

 

Predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve, imenovanj in priznanja je predstavila 

mag. Irena Oder, predsednica komisije. 

 

Predsedujoči pozval člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Razprava: 

Slavko Kostanjevec, Jani Prednik, Uršula Vezonik, Domen Mlinarič, Milan Škafar, mag. 

Marjana Kamnik, Jože Kacil, mag. Zlatko Halilovič. 

 

Slavko Kostanjevec je pred glasovanjem najavil svoj glas proti. 

 

S 13 glasovi ZA in enim glasom PROTI je bil sprejet  
 

SKLEP 366:  Občinski svet Občine Ravne na Koroškem daje pozitivno mnenje k 

imenovanju Vesne LUJINOVIĆ za ravnateljico OŠ Juričevega 

Drejčka za mandatno obdobje petih let. 
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K 17. TOČKI: 

MNENJE OBČINE RAVNE NA KOROŠKEM K IMENOVANJU RAVNATELJA  / 

RAVNATELJICE GLASBENE ŠOLE RAVNE NA KOROŠKEM 

 

Predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve, imenovanj in priznanja je predstavila 

mag. Irena Oder, predsednica komisije. 

 

Predsedujoči pozval člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Po razpravi Marjana Magdiča je bil predlog sklepal dan na glasovanje. 

 

Z 19 glasovi ZA in brez glasu proti je bil sprejet  
 

SKLEP 367: Občinski svet Občine Ravne na Koroškem podaja pozitivno mnenje o 

prijavljenih kandidatih za ravnatelja/ravnateljico Glasbene šole 

Ravne na Koroškem, in sicer: 

 

- mag. Aleksandru KOTNIKU, Na Šancah 74, 2390 Ravne na 

Koroškem, 

- Nadji ROŠER, akad. glas., profesorici flavte, Dobrije 2, 2390 Ravne 

na Koroškem. 

 

 

 

 

 

 

K 18. TOČKI 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 

 

 

Igor Oder 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-172: 

 

1. Kdo je dejansko organizator Festivala solzic, kakšno vlogo ima pri tem ZKŠTM? Iz 

katere proračunske postavke gredo sredstva in koliko? Želim videti tudi pogodbo o 

sodelovanju z ZKŠTM.  

2. Kakšen je namen tega festivala, ali so bili v letih izvajanja cilji festivala sploh 

doseženi? Ali  se dejavnost festivala širi in ali je več obiska glede na pretekla leta?  

3. Ali so bila na zadnjem festivalu prisotna vsa kulturna društva iz Kotelj? 

4. Predlagam, da bi obravnavo Festivala solzic uvrstili na dnevni rede seje občinskega 

sveta. 

  
Vprašanje-pobuda 14/18-173: 

Predlagam, da pridobimo informacijo s strani aktualne vlade, če se je v perspektivi 2016-

2020 sploh prijavila za evropska sredstva, ali so že pripravili kakšne projekte? Zakaj jim 

mi kot občinski svet ne moremo postaviti vprašanja, da bi vedeli, v čem je tu sploh 

poanta? Dobivam namreč informacije, da se je ta vlada pozabila prijaviti na 

infrastrukturne projekte.  

 
Vprašanje-pobuda 14/18-174 

Stanovalci Stare ulice 3 dobivamo nenehno opozorila s strani občinskega redarstva, da 

zaradi parkiranja vozil po tej ulici ni več možen odvoz smeti. Pred približno letom dni je 

bil na hiši, ki je slučajno v moji lasti, znak, ki je jasno dovoljeval parkiranje izključno 
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stanovalcem. Ta znak je nekdo čez noč odmontiral in od takrat naprej imamo probleme s 

parkiranjem po celi ulici. Prav bi bilo, da bi znak namestili nazaj. Ne drži trditev pravnice 

na občini, da lastnik ni dovolil znaka na hiši. Ta hiša je v moji lasti in dovoljujem 

namestitev znaka . 

 
Vprašanje-pobuda 14/18-175: 

Predlagam, da se na dnevni red seje občinskega sveta uvrstili problematika Ivarčkega 

jezera, ki nam nikakor ni v ponos.  

 
 
Jani Prednik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-176  

Pridružujem se pobudi gospoda Odra za  uvrstitev problematike Ivarčkega jezera na 

dnevni red seje občinskega sveta. Kljub temu, da gre za privatno lastnino, ima občine 

neke vzvode za pritisk na lastnika. Predlagam, da občinske službe pripravijo pregled 

možnosti, ki jih občina pri Ivarčkem jezeru ima, nakar bi o tem razpravljali na ravni 

občinskega sveta ali v javni razpravi. Moramo namreč najti neko rešitev oz. našim 

občanom vsaj povedati, kaj se da narediti oz. kje so možnosti rešitve za Ivarčko jezero. 

 

 

 

Marjan Magdič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-177 

Pridružujem se pobudama kolegov Odra in Prednika glede Ivarčkega jezera. Mislim pa, 

da bi bilo treba zadevo zastaviti malo drugače. Predvsem bi naj strokovne službe 

razmišljale tudi o kazenski ovadbi glede same prodaje Ivarčkega jezera. Ne glede na to, 

koliko let je od takrat minilo, poskusimo pridobiti pravno mnenje o tem, ali je kazenska 

ovadba možna. Vemo, kako in kaj se je takrat prodajalo, vemo, kako in kaj je šlo iz 

enega v drugi žep itd. Mislim pa, da take stvari le ne zastarajo. V javni razpravi moramo 

tudi mi imeti neke argumente, da jih bomo lahko predočili našim občanom glede na to, 

da so mnogi prispevali ogromno prostovoljnih ur za ureditev okolice jezera. 

 

 

 

Marjan Rupreht 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-178 

Glede na to, da bodo morali tisti lastniki hiš, ki niso priključeni na komunalno 

infrastrukturo, v kratkem namestiti male čistilne naprave, sem dobil vprašanje, če je za 

nakup čistilne naprave možna kakšna subvencija s strani občine ali EKO sklada. Ali je v 

primeru, če kdo kupi čistilno napravo pri JKP Log, možno odplačilo na obroke, da se 

potem plačuje po položnicah?  

 

Vprašanje-pobuda 14/18-179 

Na zemljišču okrog gradu Javornik, kjer je lastnik občina, je več kot meter visoka trava. 

Kdo mora za košnjo poskrbeti, občina ali zasebnik, ki je polovični lastnik zemljišča? 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-180 

Ali bo letos končno realizirana obnova pešpoti od Tuša proti Stari ulici? Že leta smo imeli 

v ta namen sredstva v proračunu, a se ni nič uredilo. Ponoči je tam zelo nevarno, saj ni 

razsvetljave. Zakaj se ne bi na vogalu postavila solarna svetilka, če ni druge možnosti?  
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Slavko Kostanjevec 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-181 

Že dva mandata postavljan vprašanja, kaj bomo naredili s Piglom. Kljub stalnemu 

opozarjanju na potrebo po ureditvi se do danes še ni storilo nič. Z glavne ceste izgleda, 

kot da prihajamo v romsko vas. Dosedanji odgovori so bili, da  sodi območje od Pigla 

levo v Naturo 2000 (dve vrsti zaščitenih metuljev), da bodo tam urejene potke, klopi, a 

do danes od tega nič ni bilo realizirano. Še enkrat vprašujem, ali bomo pristopili k 

dokončni ureditvi te zadeve. 

 

 

mag. Zlatko Halilovič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-182 

Glede na to, da smo ustanovili lastno komunalno podjetje, me zanima, kakšen višek je 

predviden v JKP Log, ker kroži informacija o petnajstih ljudeh. Zanima me, kolikšna 

višina je predvidena za plačilo odpravnin. Kroži informacija, da je za pet ljudi predvidenih 

115.451,40 evrov in da naj bi posameznik dobil celo 43.542,84 evra odpravnine, ki je 

strošek javnega komunalnega podjetja. Novinarji so pisali, da gre v JKP Log za ekscesne 

plače, zato me zanima, koliko zaposlenih je bilo v zadnjih petih letih v JKP LOG na 

individualnih pogodbah in na katerih delovnih mestih. 

 

 

 

Jože Prednik 

Vprašanje-pobuda 14/18-183 

V parku imamo dve otroški igrišči. Zakaj sta zaprti?  

 

 

Seja je bila končana ob 18.55.  

 

 

 

Zapisnik pripravil 

Vojko Močnik 

 

Podžupan 

Občine Ravne na Koroškem 

Aljaž Verhovnik 
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